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 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא 

 תשע"ט, י"ב בניסן  17.4.2019ביום ד', 
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 עו"ד יוסף סגל

 גזבר העיר - מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה - מר אלישע שלם

 

 על סדר היום:

 :27.3.19אישור החלטות ועדת הכספים מיום  .1

 ₪.עדכון תב"רים עפ"י הפירוט באלפי  1.1 

 מס'

 תב"ר

 תב"ר שם הפרויקט

 מאשר

 הגדלה

 מקרנות

 תקציב

 מעודכן

 הערות

 סגירת תב"ר 268 8 260 מבנים יבילים בי"ס ג. טל 2220

 סגירת תב"ר 936 126 810 טמ"ס באתרים ציבוריים 2227

  2,330 352 1,978 הקמת גנ"י בשדה בוקר 2239

 סגירת תב"ר 538 38 500 גורדוןכיתות בי"ס  2תוספת  2240

 סגירת תב"ר 1,144 130 1,014 2018סימוני כבישים  2243

  5,216 684 4,562 סה"כ 

 ועדת ערר על ארנונה: .2

  מינוי שני הרכבים של ועדת ערר על הארנונה לעניין חוק הרשויות המקומיות  2.2

 לחוק הנ"ל בהרכב 5, לפי סעיף 1976-התשל"ו)ערר על קביעת ארנונה כללית(  

 חברים כל אחת. 3 

 קביעת תשלום גמול כספי ליו"ר וחברי ועדת הערר על הארנונה בתעריפים  2.3

 המירביים הקבועים לתשלום לחברי ועדה ציבורית כפי שנקבעו ע"י החשב הכללי 

 " ובכפוף13.1.0.7בהודעת החשב הכללי "תשלום לחברי ועדה ציבורית מס' ה.  

 לחוזרי המנהל הכללי של משרד הפנים בעניין. 

 ברכת החג. .3

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל



 
 04-8666313איגמי  ישיבת מועצת עיר מן המניין

 17.4.2019מיום  

  

   17.4.19מיום ת עיר ישיבת מועצ

 

3 

 

 ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 :27.3.19אישור החלטות ועדת הכספים מיום  .1

 ₪עדכון תב"רים עפ"י הפירוט באלפי  1.1

 

 מס'

 תב"ר

 תב"ר שם הפרויקט

 מאשר

 הגדלה

 מקרנות

 תקציב

 מעודכן

 הערות

 סגירת תב"ר 268 8 260 מבנים יבילים בי"ס ג. טל 2220

 סגירת תב"ר 936 126 810 טמ"ס באתרים ציבוריים 2227

  2,330 352 1,978 הקמת גנ"י בשדה בוקר 2239

 סגירת תב"ר 538 38 500 גורדוןכיתות בי"ס  2תוספת  2240

 סגירת תב"ר 1,144 130 1,014 2018סימוני כבישים  2243

  5,216 684 4,562 סה"כ 

. זה מבנים 27.3.19-על סדר היום אישור החלטות ועדת הכספים מיום ה ע:”פרץ, רהי. 

. וטמ"ס באתרים ציבוריים 268יבילים בי"ס גבעת טל. תקציב מעודכן 

. סימוני כבישים 538כיתות בי"ס גורדון  2והקמת גנ"י בשדה בוקר, תוספת 

תייחס מיליון. מישהו מבקש לה 5,116מיליון. סך הכול  1,144על סך 

 לסעיפים האלה? 

כן. אני רציתי לשאול לגבי המבנים היבילים בבי"ס גבעת טל. למה צריך  שלם:-ה. רובין

 מבנים יבילים?

 זה היה. ב. חזן:

, לאותם שנים. 8, 2017לא, מדובר על המבנים היבילים שאנחנו בנינו בשנת  ע:”י. פרץ, רה

. העתקנו את שני זה תב"ר מה שנקרא פתוח שהיינו צריכים לסגור אותו

היבילים האלה חלקם לאלונים, חלקם לזה, זה תב"ר סגור. אבל זה הרבה 
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 הרבה קודם היה.

 זה בעצם משהו רטרואקטיבי, שלם:-ה. רובין

לא, אנחנו לא מאשרים רטרואקטיבית. אישרנו את היבילים האלה, תקציב  ע:”י. פרץ, רה

הכסף הזה. ולכן שמגיע תוך כדי תנועה ממשרד החינוך שמאשר לנו את 

 אנחנו רואים כאן את הסכום, זה לסגירת התב"ר. זה לא הסכום המלא.

 זה לא בעצם שהולכים לבנות עוד מבנים יבילים. שלם:-ה. רובין

 לא, לא. ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. שלם:-ה. רובין

 מי בעד? ע:”י. פרץ, רה

 רגע, רגע, יש עוד שאלה. שלם:-ה. רובין

 קטנה לפני.עוד שאלה אחת  ר. דוד:

 בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

יש תוספת יחסית, הגדלה יחסית גדולה מאוד. מה הסיבה  2239בתב"ר  ר. דוד:

 בעצם להגדלה?

 מה זה הגדלה? ע:”י. פרץ, רה

 . 352הגדלה. יש הגדלה מקרנות  ר. דוד:

מיליון עפ"י פרוגראמה,  1,9מתקצבים מה שנקרא גן ילדים שהוא  לא,אנחנו ע:”י. פרץ, רה

מיליון משום  1,9-אבל לא בהכרח אנחנו תמיד סוגרים את הפרוגראמה ב

שמדובר בפיתוח השטח. מדובר בגדר, תלוי בגודל השטח. במקרה הזה 

בשדה בוקר הגן הוא תא שטח מאוד מאוד גדול יחסית שהגידור שלו מחייב 

השטח של הגינה יותר גדולה. הבניין עצמו הוא מזויות  יותר גדול, תא

אחרות, זה בהתאמות. מדובר במבנה מודולרי של רולן, זה תמחירים מאוד 

 מאוד ברורים ומאוד סגורים, ככה שזה לא משהו של בניה נוספת.

 טוב. ר. דוד:

 ה.נמנעים. תודה רב 3בעד. מי נגד? מי נמנע?  12בעד.  11מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה
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 ועדת ערר על ארנונה: .2

 מינוי שני הרכבים של ועדת ערר על הארנונה לעניין חוק הרשויות המקומיות   2.2

 חברים  3לחוק הנ"ל בהרכב  5, לפי סעיף 1976-)ערר על קביעת ארנונה כללית( התשל"ו

 כל אחת

קביעת תשלום גמול כספי ליו"ר וחברי ועדת הערר על הארנונה בתעריפים   2.3

המירביים הקבועים לתשלום לחברי ועדה ציבורית כפי שנקבעו ע"י החשב הכללי בהודעת 

" ובכפוף לחוזרי המנהל הכללי 13.1.0.7החשב הכללי "תשלום לחברי ועדה ציבורית מס' ה. 

 של משרד הפנים בעניין

אנחנו עוברים לסעיף הבא ועדת ערר על ארנונה. מינוי שני הרכבים של  ע:”י. פרץ, רה

דת ערר לארנונה לעניין חוק הרשויות המקומיות, ערר על גביית ארנונה וע

 חברים כל אחת.  3לחוק הנ"ל בהרכב של  5, לפי סעיף 1976-כללית תשל"ו

כמובן יש קביעת תשלום גמול כספי ליו"ר וחברי הועדה על הארנונה  

 בתעריפים המירביים הקבועים לתשלום,

 תך.יעקב, לא שומעים או שלם:-ה. רובין

אני אומר, יש לכם את ההזמנה הזאת, אני רק מקריא אותה שוב.  ע:”י. פרץ, רה

בתעריפים המירביים הקבועים לתשלום לחברי ועדה ציבורית כפי שנקבע 

ע"י החשב הכללי בהודעות החשב הכללי התשלום יהיה כך, חברים אין, 

מחליטים למנות שני הרכבים של ועדות ערר לעניין חוק הרשויות 

לחוק  5לפי סעיף  1976-קומיות ערר על קביעת ארנונה כללית התשל"והמ

חברים כל אחת כמפורט להלן: עו"ד ארז סרי, יו"ר. מר  3הנ"ל בהרכב 

 מרדכי גנץ, חבר. מר בצלאל בן אגי, חבר. 

: עו"ד זאב שלום, יו"ר. מר מרדכי גנץ, חבר. מר מומי כלפון, חבר. 2הרכב  

ל כספי ליו"ר וחברי ועדות הערר על הארנונה אוקי? גם מחליטים לשלם גמו

בתעריפים המירביים הקבועים לתשלום לחברי ועדה ציבורית כפי שנקבעו 

ע"י החשב הכללי בהודעות החשב הכללי, תשלום לחברי ועדה ציבורית 

ובכפוף לחוזרי המנהל הכללי של משרד הפנים בעניין. זהו.  13.1.0.7סעיף 
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בעד. מי נגד? מי  12ת? הבהרות? מי בעד? יש מישהו שמבקש לשאול שאלו

 נמנעים. תודה רבה. 3נמנע? 

 ברכת החג .3

תודה רבה. אנחנו עוברים לברכת חג. סיעת הילה שלם בבקשה. לא הצגתי  ע:”י. פרץ, רה

בפניכם, יש פה מכתב של, סליחה, רק כדי להבהיר, יש מכתב שמאמת 

מת הם כשרים והם כמובן את החברים. אותם חברים שבחרנו אותם שבא

 אכן של היועץ המשפטי לעירייה. 

 אין ניגוד עניינים. דובר:

שכמובן הם לא עומדים בניגוד עניינים ולא משהו מהסוג הזה. הנה הוא  ע:”י. פרץ, רה

 מוצג פה. אוקי. בבקשה. את רוצה לברך?

שאנחנו כן. אז קודם כל שיהיה חג פסח שמח לכולם. והייתי ככה בגלל  שלם:-ה. רובין

 בתחושה חגיגית אז אני הייתי שמחה ככה שניזכר במשה. משה רבנו,

 רק שנייה. יש מישהו שמצלם פה? אנחנו לא מאשרים צילום. כן. ע:”י. פרץ, רה

מאוד  משה רבנו אחד המנהיגים התנ"כיים הגדולים שבעצם היה בן אדם  שלם:-ה. רובין

בל הפך להיות בן מלוכה, מאוד צנוע, שקול היה לו. בעצם הוא היה יהודי א

אבל בעצם שהוא ידע מאיפה הוא, מאיזה עם הוא, למי הוא משתייך, ואיזה 

ערכים הוא מאמין בהם. הוא יצא מאזור הנוחות שלו והלך לפי האני 

 מאמין שלו. 

אז אני קוראת לכולנו לצאת מאזור הנוחות שלנו ולהצביע לפי צו המצפון  

ו. אז שתהיה לנו שנה מלאת עשייה שלנו ולמען התושבים שמאמינים בנ

למען התושבים, מאמינה שכל אחד ואחת כאן אוהב את קרית אתא, אוהב 

את התושבים ושנעשה את מה שבאמת התושבים רוצים ומצפים לו. חג 

 שמח.

 חג שמח. תודה רבה. סימון. ע:”י. פרץ, רה

שיהיה חג שמח לכולנו. אני מאחל למדינת ישראל את הדוגמא של קרית  ס. מושיאשווילי:

אתא. האהבה, ההבנה, הויתור וההדדיות בין כל חלקי התושבים כאן בעיר, 
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דתיים, חילוניים, עולים חדשים וותיקים. אנחנו כאן בעצם דוגמא טובה 

 לכך. 

ודעה הילה הזכירה את משה רבנו, בכלל פסח נהיה חג שהוא מאוד נכנס לת 

של כל יהודי ויהודי שאדם עושה ניקיון קצת מעבר למה שהוא רגיל אז 

אומרים עשינו פסח. שמשפחה מרובת ילדים, נפשות, יוצאת לטיול אומרים 

וואו, יצאנו מפסח. אז שיהיה לנו חג שמח וכשר לכולם. שנשרת ונהווה 

 דוגמא לתושבי העיר. שיהיה לנו שמחה. 

 ב עופר ברבי בבקשה.תודה רבה. הר ע:”י. פרץ, רה

טוב. כמובן חג פסח כשר ושמח לכל עם ישראל, לתושבים, כמובן לחברי  ע. ברבי:

מועצה וראש העיר שלנו היקר. בתורה מופיע תמיד חג המצות, חג המצות, 

חג המצות. פסח מופיע כקרבן פסח. אף אחד לא ילך ברחוב בחג הפסח ויגיד 

 ח כשר ושמח. לחברו חג מצות שמח. כולם אומרים חג פס

למה? אז אומרים ככה שכמו שאמרו סימון והילה, נסתכל כל אחד באמת  

מעלת חברים. עם ישראל מסתכל על הקדוש ברוך הוא שהוא במכת בכורות 

פסח על בתי בני ישראל במצרים. אנחנו משבחים את הקדוש ברוך הוא, 

 .מודים לקדוש ברוך הוא על הפסח, על הפסיחה של עם ישראל במצרים

הקדוש ברוך הוא מסתכל על עם ישראל שבזמן יציאה ממצרים בלחץ כזה,  

דקות, בלחץ.  18בלילה, כולם עושים עוגות מצות. עושים איזה מצות של 

לא אופים אותם לאט לאט ויוצאים לדרך, אלא יוצאים החוצה, החוצה, כי 

 הקדוש ברוך הוא ציווה עכשיו לצאת ממצרים. 

כל על עם ישראל, על טובתו של עם ישראל בקיום אז הקדוש ברוך הוא מסת 

המצוות ואנחנו מסתכלים על הקדוש ברוך הוא בטובתו של הקדוש ברוך 

הוא שהוא עשה לים ישראל נס גדול והציל מה שנקרא את הבכורות 

 מיציאת מצרים.

אז שוב אנחנו נסתכל באמת כל אחד ואחד מאתנו מהקהילות שלנו,  

באמת לראות כל אחד את מעלת חברו ושיהיה מהשכנים שנמצאים לצדנו, 
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 לכולם חג שמח ומאושר ומאוחד ומלוכד.

 תודה רבה. אריה. ע:”י. פרץ, רה

אני מדבר גם בשם מפלגת העבודה וגם בשם הבית היהודי. אני רוצה לאחל  א. מיזלס:

חג שמח, קיץ טוב ובריא, במיוחד אחרי שאוכלים מצות אנחנו זקוקים 

 בשורות טובות. לבריאות. ושנשמע רק

 תודה רבה, אריה. ציון בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

שלום לכולם. בשמי ובשם רשימת נץ אני רוצה לברך קודם כל את חברי  צ. אסולין:

שלא נמצא פה, אייל בר, הוא נמצא בחו"ל אבל חבר נוסף, חברי לרשימה, 

 רפאל שטרית. אני רוצה לאחל לכולם שיהיה לכם חג שמח וכשר.

צה לומר כמה מילים, חוויתי חוויה מאוד מאוד טובה דווקא לפני ואני רו 

שבוע בבחירות לכנסת. נהניתי לראות איך העיר קרית אתא ממש בצורה 

מאוד דמוקרטית, הליך הבחירות היה בצורה נהדרת, היה אפשרות לכל 

סיעה, לכל רשימה להתבטא, זה באמת ראוי לשבח איך שהכול התנהל 

לפיות, גם מחוץ לקלפיות. לא נרשמו שום בעיות בצורה מופתית, גם בק

 בקרית אתא. והיה אחוז הצבעה מאוד גבוה.

לפני שבוע ביקרתי בנחל ציפורי, אני רוצה להגיד לכם לא ראיתי את נחל  

דקות נסיעה מפה. אני ממליץ לכם  7ציפורי הרבה הרבה שנים, וזה במרחק 

 תה הרבה שנים. ללכת לנחל ציפורי, הזרימה זורמת בצורה שלא נרא

אני רוצה להוסיף שכולנו נוסיף בהגדה כמו שאנחנו אומרים בשנה הבאה  

בירושלים, בשנה הבאה בבניין החדש. בעזרת השם נהיה בשנה הבאה 

 בבניין החדש. 

ולכם חברים, אני וסולומונוב הותיקים, נחשבים הותיקים בחברי המועצה,  

העובדים ולראש העיר אני רוצה לאחל לכם ולבני משפחותיכם ולכל 

 ולמנכ"ל העירייה חג שמח וכשר.

 תודה רבה. מישהו מהחברים? עופר בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

 חג שמח. ע. מועלם:
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 חג שמח. עדנה, סגנית ראש העיר בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

אני חושבת שזו פעם ראשונה שאני מברכת, תמיד הצלחתי לחמוק מזה. אז  ע. שטרניק:

ילים, שיהיה לנו לכולם חג שמח וכשר, ואם אמרת צריך אני לא אכביר במ

בריאות אחרי המצות, אז שנצא מעבדות לחרות אחרי הניקיונות לפסח. חג 

 שמח. 

 המנכ"ל. ע:”י. פרץ, רה

 אני אאריך הפעם, חג שמח וכשר. ב. חזן:

חג שמח וכשר. שוב חג שמח לכם. אתם יודעים, השבת האחרונה נקראת  ע:”י. פרץ, רה

הגדול. אנחנו קראנו את פרשת נצורה, פרשה מאוד מיוחדת, פרשה  השבת

שמוציאה אותנו ללמוד את מהות חופש הביטוי ממש ולהבין את הדבר איך 

 מותר האדם מן הבהמה. 

ולכן הביטוי נצור לשונך מרע ושפתיך מדבר מרמה צריך מה שנקרא לאחוז  

איך אומרים, אותו ממש ולהבין את המשמעות שלו ולהבין מה אומרים ו

ובמיוחד כשאנחנו משרתי ציבור ובמיוחד כשאנחנו מביאים את הדברים 

 שלנו אל הציבור. זה דבר מאוד מאוד מאוד חשוב. 

ולכן חופש הביטוי הוא דבר הכרחי, תארו לכם שאנחנו מכניסים אתכם  

לחדר וכל אחד מאתנו מת להגיד איזושהי מילה או אמירה, אבל לפני 

בן לחשוב ולזכור תמיד שלפני שאני מדבר אל מול אדם שאומרים צריך כמו

תמיד לדעת שהאחר יודע לפחות אותו דבר מה שאני יודע. ככה לכבד אותו 

מכל הכיוונים. והדבר השני לקרוא את אגרת הרמב"ן שמשם נוכל ללמוד 

 גם יותר.

אז מתוך שני המשפטים האלה נלמד, נשכיל ונצא לחג המיוחד הזה שהוא  

לנו את הלבלוב, את התקווה ואת היופי של החג הזה. שיהיה חג שמבשר 

 לכולנו חג שמח. הישיבה נעולה.

 

 סוף הישיבה


